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Fråga: Hur klarar sig elever med särskilda behov och funktionsnedsättningar i 

gymnasieskolan under pandemin? 
 
Gymnasieskolorna har gått över till distansundervisning för att minska spridningen av Covid-
19.  
 
Med anledning av det skulle jag vilja fråga Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
ordförande, Andreas Cerny (L), följande: 
 
Hur går det för elever med särskilda behov och funktionsnedsättningar när rutiner rivs upp 
och mer ansvar för skolveckan faller på dem? 
 

Hasse Ikävalko (M)  


